



Bil.	Kriteria Kelayakan/Syarat	Aktiviti Dilesenkan							
		Memulakan untuk	Mengeluarkan Biobahan Api	Mengadun	Mengeksport	Menyimpan	Mengukur	Menguji	Mengangkut
9	Dana pemegang saham sekurang-kurangnya RM2.5 juta	√ <sup>1</sup>							
10	Surat tiada halangan atau ulasan Penilaian Awal Tapak (PAT) daripada Jabatan Alam Sekitar (JAS) Negeri	√	√	√		√			
11	Kelulusan Kerajaan Negeri atau pihak berkuasa tempatan	√	√	√					
12	Bukti Bekalan bahan mentah yang mencukupi (30% daripada pengeluaran biobahan api)		√						
13	Surat kebenaran mengeksport diesel tak bersubsidi daripada Kementerian Perdagangan Dalam Negeri dan Hal Ehwal Pengguna (KPDNHEP)				√ <sup>2</sup>				
14	Aktiviti mengangkut berkaitan aktiviti huluan sahaja								√
15	Lesen sah daripada Agensi Pengangkutan Awam Darat (APAD)/Lembaga Pelesenan Kenderaan Perdagangan (LPKP) Sabah dan Sarawak sama ada Lesen Pembawa A atau Lesen Pembawa C								√
16	Mempunyai kemudahan yang mencukupi dan bersesuaian untuk melaksanakan aktiviti mengangkut (kemudahan sendiri/sewa)								√
17	Mempunyai kontrak untuk mengangkut biobahan api (bagi syarikat yang menyediakan perkhidmatan pengangkutan)								√
18	Tidak menggunakan perkhidmatan pihak ketiga (outsourc)								√
19	Kelulusan Kementerian Perdagangan Dalam Negeri dan Hal Ehwal Pengguna (KPDNHEP) yang berkaitan dengan barang kawalan di bawah Akta Kemajuan Petroleum 1974 (PDA)				√ <sup>2</sup>				√ <sup>4</sup>

Bil.	Kriteria Kelayakan/Syarat	Aktiviti Dilesenkan							
		Memulakan untuk	Mengeluarkan Biobahan Api	Mengadun	Mengeksport	Menyimpan	Mengukur	Menguji	Mengangkut
20	Kelulusan Kementerian Perdagangan Dalam Negeri dan Hal ehwal Pengguna (KPDNHEP) yang berkaitan dengan barang kawalan di bawah Akta Kawalan Bekalan 1961 (CSA)				√ <sup>2</sup>	√ <sup>3</sup>			
21	Aktiviti menyimpan adalah berkaitan dengan aktiviti hulu sahaja								
22	Mempunyai Kemudahan yang mencukupi dan premis yang bersesuaian					√			
23	Surat sokongan pelesenan daripada Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia (JBPM)					√			
24	Kakitangan yang melaksanakan aktiviti mengukur telah lulus peperiksaan mengukur produk kelapa sawit MPOB dan memiliki peralatan, perkakasan, kelengkapan, alat dan mesin yang ditentukkan oleh organisasi yang diiktiraf						√		
25	Sekurang-kurangnya seorang kakitangan yang melaksanakan aktiviti menguji biobahan api perlu berdaftar dengan Institut Kimia Malaysia (IKM) dan memiliki peralatan, perkakasan, kelengkapan, alat dan mesin yang ditentukkan oleh organisasi yang diiktiraf							√	

**Nota :**

<sup>1</sup> Hanya terpakai bagi pembinaan loji biobahan api daripada minyak sawit mentah dan produknya. Dikecualikan bagi permohonan mengeluarkan biobahan api daripada minyak masak terpakai atau perusahaan kecil dan sederhana (SME)

<sup>2</sup> Terpakai bagi aktiviti mengeksport biobahan api yang diadun dengan bahan api lain <sup>3</sup>

Terpakai bagi aktiviti menyimpan biobahan api yang diadun dengan bahan api lain <sup>4</sup>

Terpakai bagi aktiviti mengangkut biobahan api yang diadun dengan bahan api lain

## **Bayaran dan Fi**

- i. Bayaran Fi yang ditetapkan adalah RM100 bagi setiap aktiviti diluluskan bagi tempoh tiga (3) tahun.
- ii. Bagi permohonan yang ditolak, pemohon boleh mengemukakan rayuan terus kepada YB Menteri untuk pertimbangan sepertimana yang diperuntukan di bawah Seksyen 13 Akta Industri Biobahan Api Malaysia 2007. Fi rayuan adalah sebanyak RM500 bagi setiap aktiviti.

## **Maklumat Lanjut**

- i. Sebarang pertanyaan boleh dikemukakan kepada :

**Setiausaha Bahagian  
Bahagian Biobahan Api  
Kementerian Perusahaan Perladangan dan Komoditi  
No. 15, Aras 8, Persiaran Perdana, Presint 2  
Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan  
62540 Putrajaya**

- ii. Atau berhubung dengan Pegawai Unit Pelesenan :

- a) En. Mohd Shahreen bin Jamaludin (03 8887 8234 / shahreen@mpic.gov.my)**
- b) Pn. Siti Normazlina bt Azam (03 8887 8353 / mazlinaazam@mpic.gov.my)**
- c) En. Othman bin Supandi (03 8887 8359 / othman@mpic.gov.my)**
- d) Cik. Azera Mahfuzar bt Mohd Said (03 8887 8321 / azera@mpic.gov.my)**

- iii. **Talian Faks : 03 8887 8354**